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Bütün Qafqazın Şeyxi Hacı Allahşükür Paşazadə 2 gün əvvəl Amerika Birləşmiş Ştatlarını
Suriyaya hücum etməməyə çağırmışdı.

  

Bütün Qafqazın Şeyxi Dağlıq Qarabağ münaqişəsinin də məhz sülh yolu ilə həll olunması
barədə ANS-ə müsahibəsində danışıb.

  

Bütün Qafqazın Şeyxi, Hacı Allahşükür Paşazadə: “Qarabağ torpaqları tapdaq altındadır.
Ermənilər tərəfindən bizim 20% torpaqlarımız zəbt olunub. Ziyarətgahlarımız, məscidlərimiz
dağılır. Bu problem öz həllini tapmalıdır. Amma buna baxmayaraq mən, bir dini lider kimi
Qarabağ torpaqlarının qaytarılmasının sülh yolu ilə həll olunmasına və bu məsələlərin
Ümumdünya çərçivəsində həll olunmasının tərəfdarıyam”.
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